
XVIII. roč., čís. 693  – čtvrtek 26. srpna 2007 
Vážení spoluobčané, 
     Myslím, že nastal čas, abych Vás 
pravidelně informoval o zásadních událostech 
našeho města, o tom, co se snažíme plnit 
z našich slibů. 
     Prioritou pro nové zastupitelstvo je určitě 
prosperita a rozvoj města. Chceme, aby se ze 
Svobody zase stalo oblíbené přirozené 
centrum Východních Krkonoš. Jak toho 
dosáhnout? Dnes jedinou možností je zajistit 
příliv investic do města. To se začíná dařit. 
Začnu tou první. 
     Lyžařský areál Duncan je bezesporu velmi 
důležitým lákadlem pro turisty u nás. Proto 
jsme se snažili, aby se lyžařský oddíl a 
společnost Mega dohodly na tom, že město 
bude garantem spolupráce. Vše šlo rychleji. 
Na základě žádosti o pronájem či nákup 
parkoviště od města společností Pod lesem, 
rada města navrhla městské pozemky v areálu 
odprodat za minimálně 1,8 mil. Kč 
s podmínkami další výstavby a rozvoje. Než 
stačilo zastupitelstvo vybrat kupce, dohodla se 
společnost Mega a lyžařský oddíl. Mega se 
stala vlastníkem zařízení oddílu. Mega byla 
také jediným zájemcem o naše pozemky. 
Zastupitelstvo schválilo prodej pozemků 
společnosti za 2 mil. Kč s tím, že společnost 
Mega představila své záměry na Duncanu: 
V horizontu 2 – 5 let vybudovat: 
- sedačkovou lanovou dráhu 
- zasněžovací systém sjezdových tratí 
- dětské hřiště s pojezdovým kobercem a 

provázkovým vlekem 
- skicrosovou trať se skoky a klopenými 

zatáčkami 
- oddělenou stálou slalomovou trať 

s časomírou 

- případně další dětský vlek v horní části 
areálu 

- parkoviště 
 
Další případné nabídky: 
- začlenění areálu do skiareálu Černá hora 
- propojení Duncanu s Janskými Lázněmi 

lyžařskou cestou 
- společná lyžařská  jízdenka v areálech 

v Janských Lázních, Peci, Malé Úpě 
- zřízení zastávky skibusových linek 
- pravidelná úprava běžecké trati na 

Muchomůrce 
- záruka sezónní jízdenky pro děti ZŠ 

Svoboda ve výši 600 Kč (zvýšení jen při 
inflaci) 

- tvorba pracovních míst v areálu Duncan. 
Celková předpokládaná výše investic do 
areálu bude 30 mil. Kč  

 
Myslím, že to pro dnešek stačí. Určitě Vám 
příště napíšu o mostě na Nový Svět, možnosti 
stavby marketu ve městě, či dopravního 
terminálu. 
  Ing. Milan Oravec, starosta města 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

LYŽAŘSKÝ AREÁL DUNCAN  
 



FOTBAL 
Termíny MFC Svoboda III.tř. podzim 2007: 
12.08.: So M.Svatoňovice – MFC Svoboda 
19.08.: Svoboda – Baník Radvanice 
26.08.: Ji Bohuslavice – Svoboda 
29.08.: Svoboda – FC Mladé Buky B 
02.09.: Svoboda – So B. Třemešná B 
09.09.: So St. Rokytník – Svoboda 
16.09.: Svoboda – FK HAVRX Strážné 
23.09.: TJ Lánov B – Svoboda 
30.09.: Svoboda – SK Jan. Lázně B 
07.10.: Ta Hostinné B – Svoboda 
14.10.: Svoboda – Úpice B 
21.10.: Ji Hor. Maršov – Svoboda 
28.10.: Svoboda – FK Dol. Kalná B 
04.11.: FC Ml. Buky B – Svoboda 
Dorost začíná podzimní soutěž 25.8.2007 
v Chotěvicích, starší přípravka 2.9. v Pilníkově, 
mladší přípravka o týden později.  
 

BASEBALL 
ME kadetů dvojnásobným úspěchem ČR 
/Petr Ditrich – šéf ČBA/ 
Právě skončené ME kadetů v Jablonci a Liberci 
vstoupí do historie jako skvěle zorganizovaná 
akce. Podruhé v historii jsme se mohli radovat z 
titulu ME kadetů, poprvé jsme porazili Holandsko 
na velkém hřišti. Odměnou byly dva TV přenosy 
ČT z atraktivních zápasů. 
Oba pořádající oddíly Blesk Jablonec a Patriots Liberec 
odvedly perfektní práci a připravily skvělé ME. Hlavní 
areál v Jablonci prošel zásadní rekonstrukcí. Na akci 
bylo dokončeno oplocení, tribuna, dlažba, prostory pro 
rozcvičení a terénní úpravy. Za poslední měsíc se 
udělalo opravdu hodně. Povrch hřiště byl hodnocen 
velmi vysoko a vydržel celou zátěž turnaje. V zázemí 
hřiště bylo vše potřebné pro turnaj: dostatek šaten pro 
družstva, zvláštní šatna pro družstvo ČR, kancelář 
pořadatelů, místnost zapisovatelů, stanoviště komisařů, 
VIP prostor, občerstvení, prodejní stánky.  
Liberec se připravil také velmi svědomitě, před 
turnajem vyřešil spodní část plotů umístěním 
plastikového pásu. Velký stan poskytl perfektní zázemí 
pro všechny účastníky. Největším triumfem se stala 
tráva, kterou technický komisař označil za „nejlepší, co 
viděl“. Nutno dodat, že Roland Hoffmann už toho ve 
svém věku viděl hodně.  
Jaká byla cesta týmu ČR k vítězství? 
Ve skupině jsme po velkých a vyrovnaných bojích 
porazili postupně Rusko 6-5, Německo 13-11 a 
Slovensko 12-11. V semifinále porazili Rusové 
Rakušany 13-8 a ČR Nizozemí (poprvé v historii!!) 7-3. 
Konečné pořadí: Česká republika, Nizozemí, Rusko, 
Rakousko, Německo, Slovensko, Bělorusko a Polsko.   
V Itálii probíhala kvalifikace dalších evropských států. 
Konečné pořadí: Itálie, Litva, Izrael, San Marino, Velká 
Británie a Švédsko. 
Více informací o úspěšném šampionátu kadetů najdete 
na www.baseball.cz. Mezi našimi čtenáři je řada 
bývalých hráčů softbalu a baseballu – a někteří naši 

hráči dodnes hrají za tým Patriots Liberec, který je na 
čele Českomoravské národní ligy a bude na podzim 
usilovat o postup do Extraligy. Od 17. srpna budou 
kadeti Liberce na soustředění v Mladých Bukách pod 
vedením Filipa Procházky – a našim klukům se naskýtá 
šance si zahrát s dobrým týmem. Zájemci o baseball se 
mohou přihlásit u Vojty Jiránka (724 912 552), který 
připravoval tým kadetů na III. Olympiádu a vede 
tréninky kluků i během prázdnin.   

MČR VE SLOWPITCHI 
Většina sportovních fanoušků v našem regionu zná 
důvěrně dvě velké pálkovací hry – softbal a baseball. 
Někteří znají i formu pálkované pro nejmladší hráče – 
T-ball, při kterém se nahradí nadhozy nadhazovačů 
(nejtěžší činnost v pálkovacích hrách) tím, že pálkař 
míč odpaluje ze stativu. Je logické, že trefíte spíš 
nehybný míč než míč v prudkém letu. A z golfu si 
autoři této formy pálkované vypůjčili název T (téčko) 
pro  pomůcku, na kterou se míč před odpalem usadí, 
podobně jako u golfu. Teď už se dostaneme ke 
slowpitchi, který v posledním desetiletí získává 
značnou oblibu nejen u hráčů, ale také u diváků. 
Doslovný překlad je „volný nebo spíš pomalý nadhoz“ 
– i když úplně volný není. Míč předložený pálkaři musí 
letět nad metou nad koleny a pod rameny pálkaře poté, 
co vystoupá 1,8 – 3,8 m od země. To dává záruku 
pálkaři (nebo pálkařce), že nebude odpalovat prudké 
míče, které v softbalu nebo baseballu létají rychlosti 
hodně přes 100km/hod. Další pravidlo zajímavé nejen 
pro diváky, ale také pro hráče spočívá v tom, že tým 
tvoří 5 mužů a 5 žen - a že na pálku musí chodit 
střídavě muž a žena. Rozměry vnitřního pole jsou větší 
než u softbalu, ale menší než u baseballu. Vzdálenost 
mezi metami je 20m a nadhoz je vzdálen od domácí 
mety 15 m. O tom, jak populární je slowpitch 
v některých zemích, by vám mohl vyprávět René 
Kuruc. To si ale povíme někdy příště. Teď konečné 
pořadí Mistrovství  ČR 14.-15.7.2007: 
1. V.I.P. ČR (tým softbalových osobností) 
2. Sparks BAK Mladé Buky 
3. Softball Pardubice 
4. C.I.T. Praha („Celkem idylický tým“ z Prahy) 
5. Rebels Police nad Metují (rodina Nývltů a známí) 
6. Klackaři Kostelec nad Orlicí 
7. Masarykova univerzita Brno 
8. Táhla Rtyně v Podkrkonoší (+ hráčky Ml. Buků) 
Nechcete také zkusit slowpitch? Jsme 
ochotni zájemcům (mužům, ženám i 
mládeži) připravit hřiště ve Svobodě!! -so 
MLADÍ RYBÁŘI 
najdou zprávy na webových stránkách                                  
Radka Slováčka 
www.rybymarsov.unas.cz    

RALLY JIŽNÍ ČECHY 
Fotografie na webových stránkách 
www.bobikhlavka.estranky.cz 
MLADÍ HASIČI 
již začali přípravu na závody a chystají populární 
hrátky u sokolovny před začátkem školního roku. 
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– středisko ekologické výchovy  
Dům obnovy tradic, ekologie a kultury – 
DOTEK na bývalé faře v Horním Maršově zve na 
koncert ve starém kostele Horní Maršov 
v neděli 29.7.2007 od 14 hodin: 
KRAKONOŠOVA HUDEBNÍ ZAHRADA 
Studenti  Mezinárodní operní dílny pro mladé 
pěvce v polské Karpaczi zde vystoupí se 
zajímavými a méně známými díly s tématikou 
Krkonoš a bájného vládce hor Krakonoše. 
Můžete si vychutnat poslech skladeb od L.Spohra, 
C.M.von Webera, F.Flotowa, H.Sommera, 
A.Conradiho a dalších skladatelů. 
Průvodní slovo koncertem (prof.Jaroslav Mrázek) 
bude tlumočeno do němčiny a polštiny - vhodné i 
pro zahraniční turisty - diváky! 
25.-28.8. kurz zpracování vlny, cena 2000,-. 
Závazné přihlášky: do 31.7. na adrese 
L.Vasilevová,sever-dotek@ekologickavychova.cz.   
• Letní seminář afrického tance (3.-5.8. 

začátečníci, 6.-9.8.mírně pokročilí, 10.-12.8. 
pokročilí) 

• 16.-19.8. Prezentace SEVERu na kultovním 
Trutnov open air music festivalu, Prodej 
publikací, FAIR Trade, batikovaných výrobků. 
Prezentace ekoporadny, rozdej informačních 
letáků. Odpočinkové místo pro účastníky 
festivalu: malování mandal, výroba papírových 
korálků. Osvětová činnost o správném třídění 
odpadů a vhodném předcházení vzniku odpadů.  

• Uskuteční se krátkodobé výukové programy.  
Další informace k výše uvedeným akcím: 
Středisko ekologické výchovy SEVER, Horní Maršov 127, 
tel. 499 874 280, 739 203 205,sever@ekologickavychova.cz 
 
sobota 4. 8. 2007:  Lesní hrátky - příjemný letní 
večer na Lesní boudě na hranici katastru Pece pod 
Sněžkou a Černého Dolu.  Pro dobrou náladu hrají 
country skupiny, grilované speciality připraveny 
pro mlsné jazýčky. 
 
pátek 10. 8. 2007:  Pouť svatého Vavřince a 
slavnostní otevření poštovny na Sněžce - tradiční 
výstup na Sněžku, kde bude vykonána svatá mše 
pod širým nebem u kaple sv. Vavřince. Součástí 
akce bude slavnostní otevření nové poštovny 
prezidentem Václavem Klausem a slavnostní 
vysvěcení biskupem Dominikem Dukou. 
Odpolední program je připraven od 15 hodin na 
parkovišti U kapličky v Peci pod Sněžkou. 
Součástí odpoledne bude ukázka volnočasových 
aktivit. Občerstvení zajištěno. 

sobota 11.8. MARŠOVSKÁ POUŤ 
v Horním Maršově na náměstí 
10.00 slavnostní zahájení 
10.15 vystoupení mažoretek 
10.30 Bonifác – zábavní program 
polední přestávka 
13.30 Emillion – divadlo pro děti 
14.30 Evergreen Dixiland Band  
15.30 Emillion – divadlo pro děti 
16.30 Masterpiece – rockový koncert 
19.00 písně P. Slavíčka – recitál M.Klimeše 
20.00 Vladimír Mišík aspol. 
21.30 Continuo – divadlo akrobacie, světel, 
  hudby a tance 
23.00 Olympic revival - koncert 
 
16.8.-19.8. OPEN AIR MUSIC FESTIVAL 
Trutnov – Bojiště  XX. ročník slavného 
hudebního festivalu za účasti špičkových 
kapel – jejich seznam, historii festivalu i 
spoustudalších informací najdete na stránkách 
www.festivaltrutnov.cz  a v 28.č. časopisu 
Veselý Výlet – Léto 2007.   
Nenechte si ujít největší kulturní událost roku!  
 
18.8.2007:    NEPOSLUŠNÉ TENISKY 
tenisový turnaj ve čtyřhře 
Velká Úpa – Pension Lion   
 
18.8.2007:  STAROSTA CUP – 5. ročník 
tenisový turnaj Černý Důl – Aurum 
 
25.8.2007 – HASIČSKÝ DEN 
hřiště ZŠ Čistá v Krkonoších 
 
25.8.- 28.8.2007  SEVER – Horní Maršov  
Příprava vlny, tkaní a předení 
 
JJJJJJJJJJJJJJJJ 
pozn.red.: Bližší podrobnosti najdete v letáčcích 
„Krakonošovo kulturní a sportovní léto 2007“, 
které vydal Svazek obcí  
VÝCHODNÍ KRKONOŠE 
- na tel. 499 874 153, mob. 731 183 920,  
mail svazekobcí@sznam.cz,  
www.vychodnikrkonose.cz   
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U S N E S E N Í  z 5.  veřejného zasedání zastupitelstva Města Svoboda nad Úpou 
dne 4. července 2007 od 18,00 hodin v kongresovém sále hotelu PROM na Pietteho náměstí 

21/5/2007 Zastupitelstvo města volí: 
a) do návrhové komise pro přípravu usnesení z dnešního jednání Mgr. Jana Hainiše a Petra Vlčka 

 
22/5/2007 Zastupitelstvo města schvaluje: 
a) program dnešního jednání 
b) zápis z minulého jednání ze dne 23.5.2007 
c) rozpočtové opatření č. 3/2007 
d) prodej p.p.č.394/14 o výměře 674 m2 v k.ú.Svoboda nad Úpou Věře a Pavlovi Mikešovým, Družstevní 884, Týniště 

nad Orlicí a to za odhadní cenu 
e) prodej části p.p.č.159/10 o výměře 460 m2 v k.ú.Maršov 1 za cenu 300,- Kč/1m2 (jako stavební pozemek) a 

p.p.č.159/5 o výměře 377 m2 v k.ú. Maršov 1 za odhadní cenu pro výstavbu rod. domu 
f) prodej st.p.č. 328/1 o výměře 791 m2 v k.ú.Svoboda nad Úpou za cenu stavebního pozemku,tj. za 237.300,- Kč 

Krkonošským papírnám a.s.,Nádražní 266, Hostinné 
g) prodej části st.p.č. 118 o výměře 300 m2 včetně objektu stodoly, části p.p.č.288/1 o výměře 3001 m2, p.p.č.305/1 o 

výměře 443 m2, p.p.č.307/1 o výměře 358 m2, p.p.č.308/3 o výměře 1484 m2, p.p.č.309/5 o výměře 1265 m2, 
p.p.č.317/3 o výměře 489 m2, p.p.č.319/4 o výměře 315 m2, p.p.č.319/5 o výměře 433 m2, p.p.č.412/3 o výměře 
1065 m2, p.p.č.452/2 o výměře 130 m2, p.p.č.453/2 o výměře 557 m2 a části p.p.č.567 o výměře 1153 m2, vše 
v k.ú.Maršov 1 společnosti MEGA plus,s.r.o. Janské Lázně za 2,000.000,- Kč dle předložené nabídky společnosti 

h) zveřejnění záměru směny p.p.č.240/1 o výměře 4958 m2 v k.ú.Maršov 1 ve vlastnictví Města Svoboda nad Úpou za 
pozemek ve vlastnictví Pozemkového fondu ČR p.p.č.78/4 o výměře 2073 m2 v k.ú.Svoboda nad Úpou s případným 
doplatkem kupní ceny Pozemkovému fondu ČR 

i) směnu pozemku ve vlastnictví Města Svobody nad Úpou – část p.p.č.281/1 v k.ú. Maršov 1 za pozemky ve 
vlastnictví Správy KRNAP Vrchlabí – p.p.č.354 o výměře 546 m2, p.p.ř.355 o výměře 799 m2, oba v k.ú.Svoboda 
nad Úpou, dále p.p.č.319/2 o výměře 164 m2, p.p.č.319/3 o výměře 23 m2, část p.p.č.319/1 o výměře 2246 m2, část 
p.p.č.414/1 o výměře 212 m2, část p.p.č.452/1 o výměře 112 m2, p.p.č.566 o výměře 1029 m2, p.p.č.565/1 o výměře 
4181 m2, p.p.č.565/2 o výměře 55 m2, p.p.č.565/3 o výměře 316 m2, a p.p.č.565/5 o výměře 37 m2, všechny 
v k.ú.Maršov 1 

j) Zřizovací listinu Domu s pečovatelskou službou (příloha originálu zápisu) 
 
23/5/2007  Zastupitelstvo města bere na vědomí: 
a) zápisy z jednání kontrolního výboru ze dne 7.6.2007 a ze dne 20.6.2007 
b) zápisy z jednání finančního výboru  ze dne 18.5.2007 a ze dne 26.6.2007 
 
24/5/2007  Zastupitelstvo města ruší 

usnesení č. 11/3/2007/m ze dne 21.3.2007 (směna pozemků mezi městem Svoboda n.Ú. a Pozemkovým fondem ČR) 
Hlasování o usnesení:  pro: 13  proti: 0  zdržel se: 0 
Jednání bylo ukončeno v 18,45. Zápis z jednání byl vyhotoven den 9.7.2007 
 
          Ing. Milan Oravec, starosta města 



  

U S N E S E N Í  ze 14. jednání Rady Města Svoboda nad Úpou ze dne 2.7.2007 
 
49/14/07  Rada města schvaluje:        
 
a) zahájení jednání s Českými drahami o převodu p.p.č.477/3 o výměře 493 m2  
 v k.ú.Svoboda nad Úpou na Město Svoboda nad Úpou 
b) odprodej 20 ks pískovcových obrubníků za 100,- Kč/1ks paní MUDr. Karolině Feduňové 
c) poskytnutí sponzorského příspěvku 15.000,- Kč Lyžařskému oddílu SK Janské Lázně vzhledem k tomu, 

že ¼ členů oddílu je ze Svobody nad Úpou 
d) na doporučení komise sociálně zdravotní pronájem bytu v Domě s pečovatelskou službou po paní 

Bekrové paní Vladimíře Kirchhofové, bytem Svoboda nad Úpou,Nový Svět 99 ze zdravotních důvodů 
e) odměnu panu Stanislavu Ondráčkovi za přípravu městských novin (viz zápis) 
f) platový výměr ředitele příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola Svoboda nad Úpou 

s platností od 1.9.2007 (příloha originálu zápisu) 
 

50/14/07  Rada města doporučuje Zastupitelstvu Města: 
a) přijmout rozpočtové opatření ve výši 66.000,- Kč na dořešení veřejného osvětlení (stožáry, svítidla) na 

mostě na Nový Svět 
b) přijmout rozpočtové opatření ve výši 101.000,- Kč na vybudování opěrné zdi  po terénních úpravách za 

mostem na Nový Svět 
c) schválit odprodej nákladního vozu LIAZ za jakoukoliv nabízenou cenu 
d) přijmout rozpočtové opatření ve výši 600.000,- Kč na rekonstrukci budovy na městském stadionu 
e) přijmout rozpočtové opatření ve výši 84.000,- Kč na dokončení rekonstrukce komunikace na Sluneční 

stráni 
f) zveřejnění záměru směny p.p.č.240/1 o výměře 4958 m2 v k.ú.Maršov 1, který je v majetku Města 

Svobody nad Úpou za pozemky v majetku Pozemkového fondu ČR, které byly již ke směně schváleny na 
3.veřejném zasedání zastupitelstva města dne 21.3.2007 

g) schválit odprodej pozemků v areálu Duncan dle zveřejněného záměru ze dne 6.6.2007 společnosti MEGA 
plus,s.r.o, která jako jediná předložila městu v uloženém termínu do 29.6.2007 svoji nabídku 

 
51/14/07  Rada města bere na vědomí 
      informaci starosty města o výsledku soudního jednání ohledně opěrné zdi pod RD manž. Langerových.            
 Dalšími opatřeními bude pokračovat stavební úřad 
52/14/07  Rada města pověřuje: 
 paní Ivanu Balcarovou,hlavní účetní MěÚ vyčíslit veškeré finanční prostředky, které město poskytlo 
 Lyžařskému oddílu ve Svobodě nad Úpou 
Hlasování o usnesení:  pro: 5  proti: 0  zdržel se: 0 
 
 
U S N E S E N Í  z 15. jednání Rady města Svoboda nad Úpou ze dne 12.7.2007 
53/15/07  Rada města schvaluje: 

a) sepsání smlouvy o dílo s firmou INTOP Mladé Buky ve výši 587.000,- Kč  
 na akci „Rekonstrukce vytápění a zdravotechniky objektu Stadion a ubytovna“ 

b) sepsání smlouvy o dílo s firmou INTOP Mladé Buky ve výši 128.408,- Kč  
 na akci „Rekonstrukce sociálního zařízení v MŠ ve Svobodě nad Úpou“  

c) výstavbu kruhových objezdů ve městě 
 
54/15/07  Rada města pověřuje: 

a) stavební odbor zajištěním umístění dopravní značky 70km/hod na silnici od hospůdky pana Riegela 
směrem na Pec pod Sněžkou a zajištěním umístění dopravní značky 30km/hod u parkoviště u areálu 
Duncan v době provozu areálu a to v obou směrech 

b) starostu města požádat Radu Královéhradeckého kraje o dotaci na výstavbu kruhového objezdu  
 ve  městě 

 
55/15/07  Rada města vydává souhlas 
 slečně Sylvii Sosnowské k provozování manikúry a nehtové modeláže v pronajatých prostorách  
 kadeřnictví L.I.V style v ulici 5. května 432 ve Svobodě nad Úpou 
 



56/15/07  Rada města bere na vědomí 
 informaci starosty města o jednání se zástupce firmy VIAMONT o možnostech čerpání finančních 

prostředků z evropských fondů na dopravní infrastrukturu vlakového a autobusového nádraží 
 
Hlasování o usnesení:  pro: 4  proti: 0  zdržel se: 0 
Jednání bylo ukončeno ve 13,00 hodin. Zápis z jednání byl vyhotoven dne 12.7.2007. Příští jednání dle 
pozvánek. 
 
Ing. Jiří Špetla, místostarosta      Ing. Milan Oravec, starosta města 

 
 
 
ZPRÁVY Z RADNICE  
• v uplynulých dnech a týdnech starosta města několikrát jednal s představiteli našeho kraje a 

s vedením firmy SSŽ o konečném financování mostu na Nový svět, neboť k údajné třímilionové 
dotaci se v Hradci Králové nikdo nehlásil. 

• starosta města jednal s náměstkem kraje Miloslavem Plasem o budoucnosti provozu naší 
pečovatelské služby, hlavně možností čerpání dotací na její provoz  

• na radnici proběhlo veřejné projednávání změny Územního plánu města, která bude velmi 
důležitá pro další výstavbu v našem městě. Jednání se zúčastnili, kromě vedení našeho města, 
zpracovatel Územního plánu, vedení společnosti Imostar a generální ředitel KRPA a.s. 

• starosta s předsedou komise cestovního ruchu panem Búšem jednali o nové koncepci propagace 
našeho města a efektivnějším využití poplatku za ubytování. Ty by se měly v budoucnu v plné 
míře vracet do oblasti cestovního ruchu 

• ředitel Správy a údržby silnic Hradec Králové jednal na radnici se starostou o možnostech změny 
rychlosti v části města, ale hlavně jednali o možnostech výstavby kruhových objezdů ve městě 

• další důležitá jednání proběhla mezi starostou, vedením Viamontu a Osnada o novém 
integrovaném dopravním systému, ve kterém by naše město hrálo velmi důležitou roli 

• následně na to jednal starosta s představiteli Královéhradeckého kraje o možnostech čerpání 
finančních prostředků z evropských dotačních fondů na přestavbu autobusového nádraží 

• ředitel Správy KRNAP a následně ředitel Pozemkového fondu jednali na MěÚ se starostou města 
o směnách pozemků, které navrhlo Zastupitelstvo města 

• dne 28 června proběhla na MěÚ státní kontrola o archivnictví a spisové službě dle zákona č. 
499/2004 Sb., kde kromě drobností nebyly zjištěny nedostatky 

 
Ivana Hlaváčková, tajemnice 
 

 



Ing. Milan Oravec, starosta města 
e-mail: starosta@musvoboda.cz, www.musvoboda.cz 

 
*** SRPNOVÍ JUBILANTI ... V srpnu oslaví významná životní jubilea paní Marie Háková,  
paní Růžena Řeháková, pan Jiří Turek, paní Vlasta Chlupatá, pan Vladimír Novák, pan Jaroslav 
Bureš, paní Květoslava Stránská, paní Terezie Dubská, paní Marie Ježková a paní Libuše Tvrdková. 
Srpen býval úrodný měsíc! Do dalších dnů, měsíců a let přejeme všem oslavencům hodně slunných 
dní, ale dostatek vláhy na zahrádkách i v domovech – a nám, svobodským patriotům, přejeme hodně 
tak úrodných měsíců, jako býval srpen! 

 
UPOZORNĚNÍ 
Připomínám všem zapomnětlivým občanům, kteří dosud nezaplatili poplatek (480,- Kč/osobu) za svoz 
komunálního odpadu za rok 2007, kterou měli zaplatit do 30. 6. 2007! Nyní jim podle obecně závazné 
vyhlášky Města Svoboda nad Úpou č. 2/2005 hrozí, že se jim dlužná částka zvýší na trojnásobek.  
Svoz nebezpečného odpadu je tyto následující soboty: 
1. 9. 2007, 3. 11. 2007 ve Svobodě na náměstí v době mezi 9. – 10. hodinou a u Rýchorky mezi 10. a 
11. hodinou. Zde můžete odkládat ledničky, mrazničky, televizory, zářivky, výbojky, akumulátory, 
baterie, nádoby znečištěné od barev, lepidel a olejů, apod.                        
Dana Petržílková, referentka odpadového hospodářství 
 
*** PRONAJMU 3+1 ... s garáží v Janských Lázních u lanovky.   tel. 777 943 923 
 
*** UZÁVĚRKA PŘÍJMU PŘÍSPĚVKŮ ...  do městských novin je každý měsíc 3 dny před posledním 
pracovním dnem (ty potřebuje tiskárna na vytisknutí a poskládání novin) 
 
*** RUDOLFOVY SLAVNOSTI ...  budou 22.9.2007 - dobová tržnice, celodenní program, v 19,00 
vystoupení Věry Martinové. Podrobnější informace najdete v příštím čísle novin. 
 
*** INFORMACE STAVEBNÍHO ÚŘADU ... o provedených a připravovaných pracích:  
* oprava komunikace v Horské ulici od Holych po vodojem 
* oprava komunikace na Sluneční stráni od křižovatky po křížek 
* penetrační nátěr komunikace na Rýchorském sídlišti 
* oprava komunikace na Rýchorském sídlišti 
* oprava zábradlí u školy a v DM 2 
* rekonstrukce zdravotechniky a topení na stadionu 
* rekonstrukce sociálního zařízení v MŠ 
* prořezání Lipové aleje 
* v plánu je oprava chodníků směrem na Maršov 1 a 2,  bezbariérové nájezdy 
 

REGIO CZ s.r.o., Nádražní 529, 542 24 Svoboda nad Úpou, IČO: 260 05 611 
Společnost REGIO CZ, s.r.o. se sídlem v Nádražní ulici č. 529 ve Svobodě nad Úpou vznikla  
v únoru 2004. Mimo jiných činností se zabývá provozováním zařízení pro sběr a výkup odpadů a od 
prosince 2004 je též demontážním střediskem ekologické likvidace autovraků.  
Služby spojené s převzetím odpadu lze rozdělit do třech kategorií:  
• zpoplatněné je převzetí odpadu komunálního, stavebního, nebezpečného (vyřazené lednice, vyřazené 

elektrozařízení)  aj., kdy se současná cena pohybuje v rozmezí 1300,-Kč/1t (stavební demoliční odpad) do 
1800,-/1t (odpad komunální a podobný živnostenský či průmyslový), 

• výkup kovového šrotu a barevných kovů je na základě platného ceníku proplácen ihned v hotovosti, 
• převzetí autovraku k jeho ekologické likvidaci (z důvodu vystavení protokolu nezbytného pro vyřazení 

automobilu z registru vozidel) je v případě kompletnosti autovraku bezplatné, v opačném případě jsou 
finanční podmínky převzetí stanoveny před jeho převzetím. 

       J. Klose – jednatel     tel.: 603 247 853 
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POZVÁNKA NA VÝLET 
sobota 4. 8. 2007:  Lesní hrátky - příjemný letní večer na Lesní boudě na hranici katastru Pece pod Sněžkou 
a Černého Dolu.  Pro dobrou náladu hrají country skupiny, grilované speciality připraveny pro mlsné jazýčky. 
 
pátek 10. 8. 2007:  Pouť svatého Vavřince a slavnostní otevření poštovny na Sněžce - tradiční výstup na 
Sněžku, kde bude vykonána svatá mše pod širým nebem u kaple sv. Vavřince. Součástí akce bude slavnostní 
otevření nové poštovny prezidentem Václavem Klausem a slavnostní vysvěcení biskupem Dominikem Dukou. 
Odpolední program je připraven od 15 hodin na parkovišti U kapličky v Peci pod Sněžkou. Součástí 
odpoledne bude ukázka volnočasových aktivit. Občerstvení zajištěno. 

 
 
16.-19.8.2007:  Trutnov – Bojiště   XX. ročník přehlídky špičkových kapel                www.festivaltrutnov.cz  

 

http://www.festivaltrutnov.cz

